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ورزشی

تجلیل هیات والیبال استان آذربایجان شرقی و باشگاه 
مس سونگون از دکتر نیکوخصلت و خانواده شهدا

عص�رآزادی/ س�رویس ورزش�ی: 
هی�ات والیب�ال اس�تان آذربایجان 
ش�رقی و باش�گاه م�س س�ونگون 
ورزقان، در حاش�یه ب�ازی تیم های 
والیبال مس س�ونگون با گلفام آمل 
به پاس س�ال ها تلاش دکتر س�عید 
نیکوخصل�ت در عرص�ه ورزش ب�ا 
اه�دای یادب�ودی از وی تجلی�ل و 

قدردانی نمودند.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛همچنین هیات والیبال اس��تان آذربایجان ش��رقی و باشگاه 

مس از خانواده شهیدعظیمی و شهید عبدی با اهدای هدایایی تجلیل کردند.
این مراسم با حضور دکتر ستوده نژاد مدیر کل ورزش و جوانان استان، سرهنگ جهان 
آرا فرمانده نیروی نتظامی شهرس��تان تبریز، دکتر اهری زاده رئیس هیات والیبال استان 

و دکتر نجف زاده مدیر باشگاه مس سونگون ورزقان برگزار شد.

هافبک بومی بار دیگر نارنجی پوش شد
عص�رآزادی/ س�رویس ورزش�ی: 
محمدرضا زینال خیری دومین خرید 
تیم فوتبال مس سونگون در پنجره 

زمستانی است.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ محمدرضا 
نف��ت  س��ابق  هافب��ک  زینال خی��ری، 
انتق��الات  و  نق��ل  در  مسجدس��لیمان، 
زمس��تانی با عقد ق��راردادی به عضویت 
تیم فوتبال مس سونگون درآمد تا بار دیگر نارنجی پوش شود. هافبک تبریزی نارنجی ها 
سابقه بازی برای تیم هایی نظیر سایپا، نساجی، فجر سپاسی شیراز، آلومینیوم اراک، مس 

کرمان و خیبر خرم آباد را هم در کارنامه دارد.
زینال خیری فصل گذشته هم سابقه بازی زیر نظر علی اصغر کلانتری در جمع نارنجی ها 

را داشته و حالا بار دیگر در مس سونگون شاگرد این سرمربی خواهد بود.

سرمربی جدید تیم فوتسال مس سونگون
عص�رآزادی/ س�رویس ورزش�ی: 
س�رمربی جدید تیم فوتس�ال مس 

سونگون ورزقان معرفی شد.
عص��رآزادی/ فرهادفرهادپور؛ »علیرضا 
افضل« ب��ه عنوان س��رمربی جدید تیم 

فوتسال این باشگاه انتخاب شد.
گفتنی اس��ت؛ افضل پی��ش از این نیز 
به مدت چهار س��ال سابقه سرمربیگری 
در تیم مس س��ونگون را در کارنامه دارد 
و در س��ال های ۱۳۹۹ و ۱۴۰۰ موفق به کس��ی عنوان قهرمانی با این تیم در لیگ برتر 

شده است.

باغشمال همچنان قلب تپنده ورزش تبریز
ورزش�ی:   س�رویس  عص�رآزادی/ 
ورزشگاه باغشمال تبریز در سال های 
نه چندان دور هر هفته میزبان هزاران 
هوادار عاش�ق رش�ته ه�ای مختلف 
ورزشی از جمله فوتبال بود که با حضور 
در ای�ن مجموعه به تماش�ای ورزش 
مورد علاقه خود یا تش�ویق تیم های 
محبوب شان می پرداختند؛ بطوریکه 
امروز هر فردی امروز از کنار این استادیوم پیر تبریز می گذرد، خاطرات قدیمی در 

ذهنش مرور می شود و از آن دوران به نیکی یاد می کنند.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛در دهه های گذش��ته، باغشمال میزبان مسابقات حساس و 
مهمی بود که هواداران را به وجد می آورد. بازی های تراکتورس��ازی و ماشین س��ازی، دو 
تیم ریش��ه دار تبریز، همیشه با استقبال بی نظیر تماشاگران همراه بود؛ صدای تشویق ها، 

سوت ها و آهنگ های حماسی، فضای ورزشگاه را به یک دیگ جوشان تبدیل می کرد.
اما امروز بعد از گذشت دو دهه از آن حضور انبوه جمعیت دوباره شور و شوق خاصی با 
تشکیل برخی تیم ها به کمی آن طرف تر از این ورزشگاه یعنی سالن های پورشریفی و 
اقدمی تبریز آمده اس��ت و حضور هزاران هوادار عاشق ورزش دوباره و نام و یاد باغشمال 

را زنده کرده است.
نمونه این اجتماع روز جمعه در سالن پورشریفی تبریز رخ داد جایی که بیش از هفت 
هزار تماش��اگر خود را به بازی مس سونگون رساندند و بجز مستطیل اصلی این مسابقه 
جای خالی در این س��الن ش��ش هزار نفری دیده نمی ش��د و حتی چند صد نفر پش��ت 

درهای بسته ماندند و جایی برای تماشای این دیدار نیافتند.
البته این اتفاق بعد از دیدار حساس مس سونگون و گیتی پسند اصفهان مجددا تکرار 
شد و هواداران خود را برای تماشای دیدار حساس پلی اف لیگ دسته یک والیبال ایران 
میان تیم های مس س��ونگون و گلفام آمل  آماده کرده بودند که بازهم با پر شدن سالن 
نصف علاقه مندان به تماش��ای این دیدار پشت درهای بسته ماندند تا نشان دهد ورزش 
تبریز جان تازه ای گرفته اس��ت و س��الن های قدیمی دیگر کفاف حض��ور این تعداد از 

تماشاگر را نمی دهد و بازهم ساخت ورزشگاه 15 هزار نفری کاملا احساس می شود.
البته رش��ته های پرهیجان تنها به فوتبال، فوتس��ال و والیبال ختم نمی شود و احیای 
تیم های بسکتبال و والیبال آقایان و بانوان نوید این را می دهد که در این رشته ها نیز 
انبوهی از تماش��اگران به سالن بیایند و به حمایت از تیم های مورد علاقه خود بپردازند 
که امید اس��ت این روند در ورزش تبریز تداوم یابد و موتور محرک ورزش در این ش��هر 

خاموش نشود

دعوت دو واترپلویست آذربایجان شرقی به اردوی تیم ملی جوانان

عص�رآزادی/ س�رویس ورزش�ی: 
علی پیروزخواه، س�رمربی تیم ملی 
واترپلوی جوانان، اسامی ۱۹ بازیکن 
دعوت ش�ده ب�ه اردوی تی�م ملی را 
برای شرکت در مس�ابقات قهرمانی 
جوانان آسیا اعلام کرد. در این میان، 
محمدامین سهیلی و ایمان کرم پور، 
دو بازیکن مستعد استان آذربایجان 

شرقی نیز در فهرست دعوت شدگان قرار دارند.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛این اردوی آماده سازی از روز شنبه ۲۹ دی ماه ساعت 1۸ در 
اس��تخر بین المللی ۹ دی تهران آغاز خواهد شد. بازیکنان دعوت شده موظف اند در موعد 

مقرر خود را به کادر فنی تیم ملی معرفی کنند. 
تیم ملی واترپلوی جوانان ایران با هدایت علی پیروزخواه و همراهی امیرمحمد ماندنی 
به عنوان مربی، برای حضور در مسابقات قهرمانی جوانان آسیا آماده می شود. این رقابت ها 

اوایل فروردین ماه در کشور سنگاپور برگزار خواهد شد.
حضور بازیکنانی چون محمدامین س��هیلی و ایمان کرم پور، نشان دهنده ظرفیت بالای 
اس��تان آذربایجان شرقی در پرورش استعدادهای واترپلو است و امید می رود تیم ملی با 

بهره گیری از این استعدادها، نتایج درخشانی در رقابت های آسیایی به دست آورد.
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استارت مسابقات فوتبال ۳ نفره المپیاد شهر بانودختران مقاومت، سپاهان را مات کردند!

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: رقابت ه�ای لیگ برتر 
والیب�ال بان�وان ایران با ش�روع درخش�ان تی�م مقاومت 

شهرداری تبریز همراه شد. 
عص��رآزادی/ فرهادفرهادپ��ور؛ در چارچ��وب هفت��ه دهم این 
رقابت ها تیم والیبال بانوان مقاومت شهرداری تبریز دست به کار 
بزرگی زد و با پیروزی مقابل فولاد مبارکه س��پاهان، شگفتی ساز 
هفته لقب گرفت. این دیدار در سالن شهید توانا مجموعه ورزشی 
ش��هرداری با قضاوت ماندانا مطیعی و زهرا صالحی آغاز شد و در 
نهایت تیم مقاومت شهرداری علی رغم از دست دادن نتیجه در ست اول، ست های دوم تا چهارم را با پیروزی 
به انتها رساند. شاگردان سرگل علیزاده پس از ست اول، نمایش خیره کننده ای از خود به نمایش گذاشتند 
تا نخس��تین بازی خانگی دور برگش��ت را با پیروزی به انتها برس��انند. در ست نخست تیم سپاهان با حساب 
۲5 - 1۴ به پیروزی رس��ید اما تیم مقاومت ش��هرداری در س��ت  های دوم ۲5 - 1۸، سوم ۲5 - ۲۳ و چهارم 

۲5 - 1۹ حریف پرقدرت خود را شکست داد.

عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: مس�ابقات فوتبال ۳ 
نفره "المپیاد ش�هربانو" با حضور ۳۵۰ ش�رکت کننده 

آغاز شد. 
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ اولین دوره مس��ابقات ورزشی 
بان��وان تبریز تحت عنوان المپیاد ش��هربانو با برگزاری رقابت 
ه��ای فوتبال ۳ نف��ره یا گل کوچک با حضور ۳5۰ ش��رکت 

کننده پیگیری شد.
این مس��ابقات در ۲ رده سنی زیر 1۶ سال و بزرگسالان در 

قالب ۳5 تیم و با انجام بازی های مرحله گروهی در مجموعه وررشی شهید تجلایی برگزار شد.
مسابقات فوتبال ۳ نفره المپیاد شهربانو که توسط تربیت بدنی شهرداری منطقه ۲ ، باشگاه شهرداری 
تبریز و کمیته فوتبال خیابانی آذربایجان شرقی در حال برگزاری است ، روز جمعه هفته جاری با انجام 

رقابت های مرحله حذفی به پایان خواهد رسد.

عصرآزادی/ سرویس ورزش�ی: سرمربی تیم 
فوتب�ال تراکت�ور گفت: م�ن به تراکت�ور ایمان 
دارم و کیفیت لازم را برای شکس�ت دادن مس 

رفسنجان داریم.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ دراگان اس��کوچیچ در 
نشس��ت خبری قبل از بازی با مس رفسنجان، اظهار 
داش��ت: اولین بازی مان را بعد از تعطیلات نیم فصل 
برگزار خواهیم کرد و دیدار مهمی برای ماست. مس 
رفسنجان تیم بسیار خوب، با سازماندهی دفاعی بالا 
اس��ت. آنان در ضد حملات و ضربات ش��روع مجدد 
خطرناک هس��تند. احت��رام زیادی ب��رای مس قایل 
هس��تیم؛ اما ب��ه خودمان هم ایم��ان داریم. به نظرم 
کیفی��ت لازم برای شکس��ت دادن م��س را داریم و 
تمامی تلاشمان برای کسب پیروزی را انجام خواهیم 
داد. تراکتور در ش��رایط خوبی قرار دارد و برای بازی 

فردا خوش بین هستم.
وی ادام��ه داد: ما برای هر بازی اس��تراتژی داریم. 
می دانیم آنان در دفاع مس��تحکم هس��تند و به نقاط 
قوت ش��ان اشاره کردم. مس هم مثل هر تیم دیگری، 
نقاط ضعف دارد که ما آنالیز کرده و در این خصوص 
تمرین کرده ای��م. امیدوارم آن چی��زی را که تمرین 
کرده ایم، مثمرثمر واقع شود و بتوانیم به حریف ضربه 

بزنیم.
اسکوچیچ درباره تقویت تیم در نقل و انتقالات نیم 
فصل، بی��ان کرد: یک هفته از نق��ل و انتقالات باقی 
مانده و فرصت کافی داریم. ضروری است اشاره کنم 
که جذب بازیکنان باکیفیت در زمستان سخت است. 
م��ا صرفاً به دنب��ال اضافه کردن بازیک��ن با هدف پرُ 
کردن لیست و خارج شدن از فشار نیستم. می خواهیم 
بازیکن��ی را جذب کنی��م که در ادامه مس��ابقات به 
تراکتور کمک کند. تیم ما به اندازه کافی خوب است 
و ب��ه دنبال نفرات باکیفیت و تأثیرگذار هس��تیم. در 
سوی دیگر، بازیکنان باکیفیت تحت قرارداد هستند و 
یافتن بازیکنی که تیم نداشته باشد و از نظر بدنی نیز 

در وضعیت خوبی باشد، دشوار است.
وی افزود: بازیکنان ایرانی به ما می گویند »شما تیم 
خوبی دارید و رسیدن به ترکیب اصلی تراکتور سخت 
است و به همین دلیل پیشنهاد شما را نمی پذیریم.« 
این در حالیست که وقتی ما به یک بازیکن پیشنهاد 
می دهی��م، او باید بداند که برای کمک به تیم جذب 
می ش��ود و باید س��خت کار کرده و به ترکیب برسد. 
در واق��ع تیم ما به حدی خوب ب��وده که بازیکنان از 

رسیدن به ترکیب تراکتور واهمه دارند.
سرمربی تراکتور در رابطه با معرفی بازیکن به تیم، 
گف��ت: بازیکنان زیادی را در پس��ت مهاجم و س��ایر 
پست ها آنالیز کرده ایم و به این تلاش ادامه می دهیم 

تا به نتیجه مطلوب دس��ت یابیم. جذب بازیکنی که 
تیم ندارد یا در تیم خود نیمکت نش��ین بوده، آس��ان 
است. اما بازیکن این چنینی ارزشی به تیم من اضافه 
نمی کن��د. نگاه کنید تعداد نقل و انتقالات در فوتبال 
ایران زیاد نیس��ت. جذب بازیکنان اروپایی س��رحال 
هم سخت اس��ت. بازیکنانی که از شرایط آرمانی دور 
هستند، نمی توانند به ما کمک کنند. تلاش می کنیم 

تا بهترین گزینه ها را اضافه کنیم. 
وی ادامه داد: بیشتر مواقع در ایران چنین برداشت 
می ش��ود که تمام مش��کلات با ج��ذب مهاجم رفع 
می شود. بیشتر مواقع خرید بازیکن در فوتبال ایران با 
دستپاچگی انجام می شود که منجر به جذب بازیکنان 
خارجی بی کیفیت با مبالغ بالا می شود که ضرر مالی 
بزرگ��ی برای تیم ه��ا برجای می گذارد. م��ن در این 

خصوص احساس مسئولیت می کنم. 
س��رمربی تراکتور با تأکید ب��ر اینکه تصمیم گیری 
و مس��ئولیت تصمیمات برعهده ماس��ت، خاطرنشان 
کرد: ما ه��م به دنبال تقویت تیم هس��تیم و نگرانی 
ه��واداران را درک می کنم. این اطمین��ان را به آنان 
می ده��م که در خصوص نقل و انتق��الات به بهترین 
نحو تصمیم گیری خواهد شد. یافتن بازیکن باکیفیت 
و تأثیرگذار در زمس��تان، س��خت است؛ چرا که هیچ 
تیمی نمی خواهد بازیکن تأثیرگذارش را به آسانی از 

دست دهد.
وی در خصوص احتمال معاوضه برخی از بازیکنان 
تراکت��ور با بازیکنانی از س��ایر تیم ه��ا، گفت: من در 
خصوص گمانه زنی ها حرفی ندارم و درباره استراتژی 
نقل و انتقالاتی هم جزئیات زیادی نمی گویم. گزینه ها 

را بررس��ی می کنیم. اگ��ر بتوانیم کیفی��ت تیم را با 
معاوضه بازیکنان بالا ببریم، این کار را انجام خواهیم 
داد. تمامی امورات براساس منافع تیم انجام می شود. 
نمی خواهم در خصوص حواش��ی صحبت کنم. اصول 
حرفه ای ایجاب می کند که تمرکزمان روی بازی فردا 
باشد. ما تلاشمان را برای تقویت تیم انجام می دهیم به 
هواداران قول می دهم اگر بازیکنی برای برای تقویت 
تیم پیدا کنیم، قطعاً به دنبال جذب او خواهیم رفت.

اس��کوچیچ ادامه داد: تمایلی برای صحبت کردن در 
خصوص جزئیات ن��دارم. بازیکنان در قالب هر تیمی 
ارزشمند هستند و ما باید دنبال این باشیم که بازیکن 
جدید، ارزش تراکت��ور را بالا ببرد. بار دیگر می گویم 
برخی ها به خاطر ترس از نیمکت نش��ینی از پیشنهاد 
ما صرف نظر کردند. تیم ما ش��خصیت بالایی دارد و 
بازیکنی که جذب می ش��ود هم باید شخصیت بالا و 
رویاپردازی داشته باشد تا بتواند مثل جنگجو بجنگد 

و حق خود را از فوتبال بگیرد.
وی در رابط��ه ب��ا ذهنی��ت برخ��ی از بازیکنان در 
خصوص دس��تیابی به ترکیب اصل��ی تراکتور، اظهار 
داشت: ذهنیت خیلی ساده است. بازیکنی که بهترین 
باشد، بازی می کند. تنها معیار من برای تصمیم گیری، 
زمین تمرین است. من بهترین ها را برای بازی انتخاب 
می کن��م و انتظار دارم کیفیت بازیکن را افزایش دهم 
و بازیکن نیز به خوبی پاس��خ زحم��ات من را بدهد. 
بیش��تر از اینکه حواس��م به بازیکنان اصلی باشد، به 
بازیکنان نیمکت نش��ین توجه می کنم و بارها با آنان 

صحبت کرده ام.  
سرمربی تراکتور تأکید کرد: صرفاً بازی کردن مهم 

نیست و پیشرفت و بهتر شدن نیز برای نیمکت نشینان 
مهم است. برخی بازیکنان نیمکت نشین تلاش کرده 
و در عملکردش��ان در تمرین��ات بهتر می ش��ود، ولی 
برخ��ی دیگر، گزین��ه فرار را انتخاب ک��رده و به تیم 
دیگ��ری می روند. آنان بدون اینکه برای بهتر ش��دن 
تلاش کنند، با همان سبک قبلی در تیم جدید بازی 
می کنند. مهم این اس��ت که بازیک��ن تلاش کرده و 
کیفیت خود را ارتقاء ده��د. معمولاً در ایران مربیان 
متهم می ش��وند که از فلان بازیکن خوشش نمی آید. 
مربیان مش��کل ش��خصی با بازیکنان ندارند. موضوع 
قاب��ل بحث با بازیکنان س��بک بازی آنان اس��ت که 

مربیان همواره به دنبال ارتقای کیفیتشان هستند. 
وی در خص��وص برگ��زاری ب��ازی تراکتور – مس 
بدون VAR بیان کرد: متأسفانه همواره در برخی از 
بازی های لیگ ایران کمک داور ویدیویی وجود ندارد. 
البت��ه در مواقع وجود این تکنولوژی، بازهم به کمک 
 VAR ما نیامده اس��ت. هنوز هم منتظ��ر فیلم اتاق
بازی با نس��اجی هس��تم تا نحوه اتخاذ تصمیمات در 
آن بازی را ببینم. احترام زیادی به نظر کارشناس��ان 
داوری قایل هس��تم. اما نباید فراموش کنیم که آنان 
هم دوس��تان صمیمی داوران هس��تند. من به دنبال 
ویدیوی رس��می از اتاق VAR هستم. این شفافیت 

باید وجود داشته باشد و به نفع فوتبال ایران است. 
اس��کوچیچ در پاس��خ به این س��وال، آیا VAR به 
تراکتور کمک نکرده اس��ت؟ اظهار داشت: من درباره 
درست یا غلط بودن تصمیمات VAR نظر نمی دهم. 
می خواهم ویدیوی اتاق VAR و مکالمات شان با داور 
را در بازی با نس��اجی بش��نوم تا بدانیم تصمیمات بر 
چه مبنایی اتخاذ شده است. دوست دارم تصاویر اتاق 
VAR  در خصوص صحنه مش��کوک ب��ه پنالتی در 
بازی با نساجی را ببینم. چون دوربین های تلویزیونی 
جای دیگری را نش��ان می داد و اتاق VAR و صحنه 
مش��کوک در داخل محوطه رخ داده بود. می خواهم 
بدانم بر اساس کدام صحنه ای که ما ندیدیم، تصمیم 
گیری کردند. اگر این فیلم ها در اختیار ما قرار بگیرند، 

باعث کاهش حواشی می شود.
وی در خص��وص تمدید قرارداد با آلوز و آقاس��ی، 
بیان کرد: باش��گاه همه کارهای لازم را انجام می دهد 
و به زودی این کار هم انجام می ش��ود. آنان پیش ما 
می مانن��د و نگران��ی خاصی وجود ن��دارد. همه برای 
بازی فردا آماده هس��تند و تنها حس��ین پورحمیدی 

مصدومیت دارد که شاید در لیست قرار بگیرد. 
وی در خصوص برگزاری بازی در وسط هفته، بیان 
ک��رد: اگر هوادران بدانند حضورش��ان چقدر برای ما 
ارزشمند اس��ت، فردا لباس گرم شان را پوشیده و به 

ورزشگاه می آیند.

 صرفاً به دنبال پرُکردن لیست تیم تراکتور نیستیم 
اسکوچیچ: 

رئیس هیات کوه نوردی: 

تصمیم به لغو صعود قبل از حادثه 
شجاعانه ترین تصمیم است

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: رئی�س هی�أت کوه نوردی 
آذربایجان ش�رقی از ش�جاعت مربی�ان و ک�وه نوردانی که در 
شرایط پر ریسک مسؤولانه عمل می کنند و ایمنی را بر صعود 

مخاطره انگیز مقدم می دانند، تمجید کرد.
عصرآزادی/ فرهادفرهادپور؛ میرعلی آقاس��یدی با تقدیر از مربیان 
و کوه نوردانی که در ش��رایط مخاط��ره انگیز از ادامه صعود منصرف 
می شوند و س��لامت خود و همنوردان خویش را حفظ می کنند و با 
ش��جاعت خاتمه برنامه را اعلام می کنند، اظهار کرد: خبر انصراف از 
صعود زمستانی باشگاه کوه نوردی لوتسه تبریز به قله سبلان که بخاطر 
حفظ جان همنوردانش انجام پذیرفت باعث افتخار و نشان از آگاهی، 
درایت و کسب درست آموزش های کوه نوردی دارد.رئیس هیات کوه 
نوردی استان گفت: توان فنی مربیان و کوه نوردان باشگاهی همچون 
لوتسه بر هیچ کس پوشیده نیست و در طول سال شاهد موفقیت های 
قابل تحسین این باشگاه و دیگر باشگاه های قدرتمند استان هستیم؛ 
اما آنچه که باعث غرور می شود شجاعتی است که یک کوه نورد در 
عین داشتن توانایی لازم و تجهیزات کافی بخرج می دهد و به واسطه 
پیش بینی مخاط��رات پیش روی که ممکن اس��ت منجر به حوادث 
خ��ارج از کنترل گردد تصمیم به انصراف از اج��رای برنامه میگیرند 
و س��لامتی خود را برای تلاش دوباره و رس��یدن به هدف مد نظر در 
زمانی مناس��ب دخیره می کند.میرعلی آقاسیدی با اشاره به برگزاری 
دوره های آموزش��ی در س��طوح حرفه ایی و فراگیر عمومی در جهت 
کاهش حوادث کوه نوردی که توس��ط هیئت اس��تان اجرا می شود، 
گفت: خوش��بختانه در دوس��ال اخیر به همت کمیته های تخصصی 
هیات و باشگاه های کوه نوردی اس��تان دوره های زیادی با آیتم های 
متنوع برگزار ش��ده اس��ت که نتیجه آن را امروزه شاهد هستیم و در 
آینده نیز از بیشتر خواهیم دید.آقاسیدی با بیان آخرین وضعیت کوه 
نوردی حادثه دیده در س��بلان نیز گفت: خوشبختانه این کوه نورد به 
لحاظ آمادگی جس��مانی بالایی که داشت و با حضور سریع نیروهای 
امدادی و واکنش س��ریع  هلال احمر استان اردبیل از خطر مرگ در 
کوهس��تانی همچون سبلان جان س��الم به در برد هرچند با آسیب 
هایی همچون در رفتگی مهره ستون فقرات و آثار سرمازدگی دست 
ها و صورت روبه رو ش��ده است و تحت درمان است که امیدواریم هر 
چه س��ریع تر سلامتی خود را به دس��ت آورد.وی با اشاره به خاطرات 
کوهستان مخصوصا در فصل زمستان متذکر شد: از تمام کوه نوردان، 
علاقه مندان به کوه نوردی و خانواده هایی که قصد دارند فرزندانش��ان 
در این رش��ته ورزش فعالیت کنند درخواس��ت میکنیم با حضور در 
باش��گاه های رسمی کوه نوردی و س��پری کردن دوره های آموزشی و 
اجتناب از تصمیمات پر ریس��ک و هیجانی، سلامتی خود را در کنار 
صعودهای ش��یرین کوه نوردی تجربه کنند، چرا ک��ه به باور بزرگان 

کوه نوردی هیچ قله ایی اررزش از دست دادن جان را ندارد.


